致低、高班小童軍及家長:

本年度香港童軍大會操定於 2025 年 10 月 26 日(星期日)上午 10 時假香港大球場舉行。今年大會操,童軍始創人貝登堡勳爵將以創新方式來到現場為我們打氣,各地域亦派出多位成員一起載歌載舞,在大球場一同高唱營火歌,帶出「童行創新篇・We Shape the Future」的訊息。歡迎各小童軍成員的家長及親友出席。活動資料如下:

日 期:2025年10月26日(星期日)

時 間:上午9時正集合

地 點:香港大球場

交 通:家長與小童軍自行前往

集合地點:香港大球場門口靠左面門牌集合

名 額: 10 位小童軍(每位小童軍可連同 2 位家長)

***凡參加者務必出席

(如參加人數超出名額,將抽籤選出)

截止報名日期: 2025年10月17日(星期五)

備 註:(1) 學生必須穿著整齊運動服、白襪及運動鞋。

(2) 如當日天文台發出三號或以上的熱帶氣旋警告信號或紅色/黑色暴雨 警告信號,請留意 eClass 最新消息。

***如有任何查詢,可致電 24502519 與布主任聯絡。

順德聯誼總會 屯門梁李秀娱幼稚園 2025 年 10 月 9 日

期:

日

| | | 也门木子乃妖初 | 作图 |
|---------------------|----------------|---------------|--------------------|
| | | 2025年10月9 | 日 *S.T.F.4 * |
| 9/ | | | · 順德聯並總會 E |
| × | | | 一一一会 七門果李秀媛 是 幼稚園 |
| 參加 | 『2025 年香港童軍大 | 會操』報名表 | TO LEE SAU TU |
| 學生(|) 參加? | 2025年10月26日(星 | 期日)香港童軍 |
| 總會「2025年香港童軍大利 | 會操 」活動。 | | |
| | | | |
| (1)陪同家長之姓名 | (關係: | 及聯絡電話: |) |
| (2)陪同家長之姓名 | (關係: | 及聯絡電話: |) |
| | | | |
| ★於 22-10-2025(星期三)透 | 過 eClass 及學校網頁 | 公佈入選名單,請家長 | 自行查閱。 |
| | | 家長簽署: | |
| | | | |

To K2 and K3 Scout Members and Parents:

This year's Hong Kong Scout Rally will be held at Hong Kong Stadium at 10:00 AM on 26 October (Sunday). This year, the Scout founder, Lord Robert Baden-Powell, will come to the scene in an innovative way to cheer us on. Members from various regions also sent many participants to sing and dance together, sing campfire songs together in the stadium conveys the message of "Children Walk Together to Create a New Chapter • We Shape the Future" Welcome to all parents and relatives of the Grasshopper Scout members.

| | The | event | details | are as | fol | lows |
|--|-----|-------|---------|--------|-----|------|
|--|-----|-------|---------|--------|-----|------|

Date: 26 October (Sunday) Time: Assembly at 9:00 AM Venue: Hong Kong Stadium

Transportation: Parents and scouts go there by yourself

Assembly Location: Gather at the left-side door near the entrance of Hong Kong Stadium

Quota: 10 Grasshopper Scouts (each Scout can be accompanied by 2 parents)

***All participants must attend

(If the number of participants exceeds the quota, selection will be made by lottery) Deadline for registration: 17 October (Friday)

Remarks: (1) Students need to put on the tidy sport uniform, white socks and sport shoes.

(2) If the Hong Kong Observatory issues the tropical cyclone warning signal No. 3 or above or the red/black rain warning signal, please pay attention to the latest news on eclass.

***Any further inquiries please contact head teacher Jessie Po at 24502519.

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
9 October 2025

CTE

| × | · · · · · · · · · · · · · · · · · · · | COMPER |
|--|---|-------------|
| Registrat | on Form for the 2025 Hong Kong Scout Rally | 5 // |
| StudentScout Rally by Hong Kong |) is willing to participate the Hong Kong | , |
| Scout Rany by Hong Kong | Scout Association. | |
| (1) Parent name | (Relationship:Phone Number: |) |
| (2) Parent name | (Relationship:Phone Number: |) |
| ★ The list of selected cand 22-10-2025(Wednesday). P | idates will be announced on eClass and the school website or ease check it on your own. | n |
| | Parent Signature: | |
| | | |